
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 8/11/54 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrad: E. Karlsson.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Från det just hållna sammanträdet med olika representanter för 

DIF:s tidigare och nuvarande ÖS, backbyggnadskommitterade m.fl. 
lämnade ordföranden rapport. Närvarande hade varit Nordlund, 
mötesledare, samt Grunander, Hedjersson, Norling, S. Benson, H. 
Carlsson, Dunér, S. Bergh och Liliequist. Sammanträdet hade kun
nat konstatera, att det krav J. Lindbergs ingeniörsbyrå i Göte
borg riktat mot Djurgårdens IF gällande kr. 8.040:- jämte ränta 
6 % från den 26/7/51 inte hade något berättigande. Sammanträdet 
hade därmed kommit till den uppfattningen, att kravet skulle till
bakavisas. Nordlund uppdrogs meddela AB Soliditet härom.

§
Meddelades att skidsektionens årsmöte äger rum den 19/11/54 

kl. 19.00 under Floras kulle.

§ 4.
Meddelades att bandystyrelsen avser att omarbeta sin ekonomiska 

kalkyl och låta föredra den för ÖS den 15/11/54 kl. 17.30. Fast
ställdes med anledning härav ÖS-sammanträdet till detta klockslag, 

§ 5.

§ 9.
Med framhållande av att han ansåg dagens sammanträdeslokal 

föga trivsam utbad sig Norén förmånen att få stå som värd för 
nästkommande styrelsesammanträde hemma i sin bostad. Enhälligt 
beslöts acceptera erbjudandet att gälla den 15/11/54.

En i ramställning från Sverker Benson, tidigare i skidsektionens 
styrelse, att för det belopp som han i samband med fotbollsresan 
till Island 1948 transporterade över på en isländsk köpman och 
vilket denne i sin tur enl. uppgift återbetalt till DIF:s led
ning under besöket i Reykjavik, erhålla ständigt ledamotskap i 
DIF, bifölls. Enl. Benson uppgick beloppet till sv. kr. 175:-, 
vilket skulle täcka dels kostnaden för ständigt ledamotskap, dels 
resterande medlemsavgifter. Brev på transaktionen företeddes av 
Benson. Då tidigare trots flera undersökningar ej framkommit 
till vem beloppet återbetalts, ansågs affären med detta utagerad.

§ 6;
Diskuterades inköp av prismonter. Uppdrogs åt Norén införskaffa 

minst två nya offerter utöver från Wallfält tidigare gjord offert.

§ 7.
På initiativ av fotbollsstyrelsen beslöts att ÖS skulle med

verka vid en avskedssupé den 10/11/54 kl. 19.00 på Bacchi Vapen 
för lagledaren Anders Bernmar, som därvid skulle tilldelas DIF:s 
standar på silverstång med gravyr.

§ 8.
En tidigare diskuterad ”Djurgårdens dag” fördes på tal av 

Norén med förslag att förlägga den till Bosön. Norén och Evert 
Karlsson, som tidigare fått uppdraget utarbeta iden, fick fort
satt förtroende att planera en sådan "dag".
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§ 10.
Beslöts att i fortsättningen skall värdeförsändelser ut

kvitteras av Dunér, Rinman, Eckerbrant och Liliequist.

§ 11.
För de ÖS-ledamöter, som därtill kunde anslå tid, beslöts 

fortsätta sammanträdet i anslutning till styrelsemöte i skidsek
tionen. Vid detta närvarande: Dunér, Rinman, Norén, Liliequist 
från ÖS, Sven P. Johansson, Nirling, Åke Johansson, E. Elmsäter, 
R. Steen från skidsektionen.

Efter orientering om förutsättningarna för DIF:s arrangemang 
av Skidspelen i jan. 1955 diskuterades namnförslag för nödvändiga 
kommittéer. Skidsektionen skulle fortsätta sonderingarna för att 
åstadkomma starkast möjliga besättning.

§ 12.
På förnyad framställning från skidstyrelsen om anslag för 

iordningställande av svackan i underbacken beslöts medge sek
tionen att för max. kr. 200:- låta utföra arbetet med hjälp av 
grävskopa. En utredning hade visat att utan sådan maskinell hjälp 
arbetet ej skulle hinna genomföras före frostens inträde.

§ 13.
Avslutades sammanträdet av ordföranden.


